

CHURCH NEWS

1. An installation worship service was held on Sunday, 1/1/2017. After the worship service, everyone was treated to a New Year Luncheon.
2. BASIC Fellowship had a Winter Retreat on 12/30/2016-1/1/2017 at Spruce Lake Retreat Center. Henry Kuo was the guest speaker. 18 people attended.
3. Women's Sunday was celebrated on 3/5/2017. At the 11 a.m. worship service, the women of our church presented two anthems and the Chair of the Women's Guild offered the Women's Day Prayer. After the worship service everyone was invited to the Women's Day Luncheon in the fellowship hall.
4. Good Friday Worship Service was held on 4/14/2017. TE Nathan Lim was the speaker and the message was "God's Awesome Love". The Choir presented: "No Greater Love". 61 members and friends attended the service.
5. Easter Sunday worship service was held on 4/16/2017. 250 people attended. TE Nathan Lim brought us the Easter message: "Emptiness To Fullness". Both the Sunday School and the Mandarin Class children presented anthems.
Kaitlyn Trinity Quan, daughter of Mr and Mrs Kevin Quan; and Asher Wicus Shuell, son of Mr & Mrs Ryan Shuell received Child Baptism.
6. Mother's Day was celebrated on 5/14/2017. All mothers were honored and everyone was invited to a luncheon after the 11 am service.
7. Golden Age Sunday was celebrated on 5/21/2017 with a luncheon for everyone and gifts for the golden aged (70+).
8. Father's Day was celebrated on 6/18/2017. All fathers were honored; and everyone was invited to the Father's Day luncheon after the 11 a.m. service.
9. We welcome Sarah Pang as our Summer Intern. Sarah is a second year Graduate student at the Chinese University of Hong Kong. She will be with Us from 6/18/2017-8/18/2017.
10. The church celebrated its 107th Anniversary with a "Fun Day" at our Church on June 24. More than 100 children and parents came to this event which consists of evangelical movies, games, board games, art & craft activities; and gifts for everyone.

On June 25 we had our 107th Anniversary Thanksgiving Worship Service in the morning; Revival Meeting in the afternoon; and an Anniversary banquet in the evening.

Rev Dr Willy Ng was the guest speaker for the Thanksgiving Worship Service; his sermon topic was "Can A Christian Never Fall?". 155 people attended the combined worship service.

At the Worship Service, Kimberly Yap, daughter of Mr & Mrs Peter Yap, was awarded the Elder C K Wong Memorial Scholarship. Kimberly graduated from Bayside High School and will be studying Mechanical Engineering at Cornell University.

Rev Nathan Lim was the speaker for the Revival Meeting on the topic: "Our Past and Future". 87 people attended.

The Anniversary banquet held at a local restaurant was attended by 120 members and friends.

11. The following members were called home:

Suey Kee Lee (1/24/2017)
Paula Wong Lau (2/14/2017)
Yun Yee Dea (3/20/2017)

12. Church statistics as at June 30, 2017 are:

Membership:	314	Deceased:	3
Adult Baptism:	0	Child Baptism:	2
Confirmation:	0	Transferred as Members:	0

Worship Attendance	Chinese:	110
(Weekly average)	English:	20
	Combined:	133

教會消息

1. 就職主日崇拜於一月一日舉行，崇拜後邀請全體會眾參加新年午餐會。
2. 青年團契冬令會於去年十二月卅日至今年一月一日假 Spruce Lake Retreat Center, PA 舉行。講員為郭思成先生，參加者有十八人。
3. 三月五日慶祝婦女主日。上午十一時崇拜中，本堂婦女獻唱兩首詩歌，婦女部主席為婦女節獻禱。崇拜後在副堂設有婦女主日午餐會，由婦女部招待全體會眾。
4. 基督受難節聖餐崇拜於四月十四日舉行，由林怡軒牧師證道，講題：「宏偉的愛」，詩班獻唱「無比的愛」，赴會者有六十一人。
5. 基督復活節崇拜於四月十六日舉行，赴會者有二百五十人。由林怡軒牧師證道。講題：「空的到滿的」，主日學生及國語班學生分別獻唱詩歌。崇拜中關展雲夫婦之千金關愛恩及 Ryan Shuell 夫婦之子 Asher Wicus Shuell 接受兒童寄洗。
6. 五月十四日慶祝母親節，表揚在場各位母親，中文崇拜後設午餐會招待全體會眾。
7. 五月廿一日慶祝敬老主日，中文崇拜後設午餐招待會眾，並致送禮物給七十歲及以上之年長會友。
8. 六月十八日慶祝父親節，表揚在場各位父親，中文崇拜後設午餐會招待全體會眾。
9. 香港中文大學崇基學院神學院神道學碩士二年級學生彭詩意姊妹於六月十八日至八月十八日在本堂實習，謹表歡迎。
10. 為慶祝一百零七周年堂慶，於六月廿四日舉行同樂日，超過一百多位家長及兒童參加，內容包括福音電影、遊戲、室內遊戲、美術及手工、禮物等。

六月廿五日上午舉行堂慶感恩崇拜，下午舉行培靈會，晚上舉行堂慶餐會。

感恩崇拜由吳光謀牧師證道，講題：「基督徒可以不犯罪嗎？」，一百五十五人參加聯合崇拜。

感恩崇拜中，葉仲鳴執事夫婦之千金葉詠儀榮獲本年度黃振權長老紀念獎學金，入康乃爾大學進修機械工程學。

同日下午分別舉行培靈會，由林怡軒牧師主講「過去及將來」，八十七人參加。

周年聯歡餐會假華埠喜運來大酒家舉行，有一百二十位會友和朋友參加。

11. 主懷安息：李伍瑞桂女士（一月廿四日）
劉黃婉華女士（二月十四日）
謝余雁女士（三月二十日）

12. 教會實況(2017年6月30日)

會友	314	逝世	3
洗禮	0	兒童寄洗	2
堅信禮	0	轉入本堂	0

主日崇拜每週平均出席人數 110 (中); 20 (英)
聯合崇拜: 133